
Description : Life and Personal Accident Insurance

Tender No.: STC-CN-018-25-HR

Tender Fee: QAR 500.00

Tender Bond: Not Applicable

Bid Validity Period: 150 days

Bid Closing Date: July 30, 2025

Tender Documents Collection Closing Date:  July 10, 2025

Companies wishing to register their interest and obtain Tender Document(s) for the above Tender(s)
must pay a non-refundable registration fee and register with ORYX GTL as detailed below:

 

Tender Registration Fee QAR 500/- (Non-refundable) per Tender

Payable to ORYX GTL Limited

IBAN (29 Digits) QA23QNBA000000000013010705001

Bank Qatar National Bank – HQ or any branch (cash only)

Registration Dates From 06 Jul 2025 to 10 Jul 2025
8:00 am to 1:00 pm

Registration Process and Requirements: Write an e-mail to oryxgtltenders@oryxgtl.qa  with the 
following attachments:
1.  Copy of Commercial Registration (CR)

2.  Copy of bank deposit slip of the Tender Registration Fee.

3.  Copy of ICV Certificate

COMPANIES WHO HAVE PAID THE NON-REFUNDABLE REGISTRATION FEE BUT 
FAILED TO FORMALLY REGISTER AT THE DATE AND TIME STATED ABOVE WILL NOT 
BE CONSIDERED AS ACCEPTABLE TENDERER.

 

TENDER BOND SHALL BE ISSUED BY A BANK REGISTERED IN THE STATE OF QATAR.

Effective from 1st July 2023, bids from Local Suppliers and Contractors (companies established 
under the Laws of State of Qatar with local Commercial Registration) who are not in possession of 
an ICV score in the ICV portal by Tender Closing Date (or commercial bid submission date if 
separately mentioned/notified) will not be accepted. Local Company that has been established for 
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less than 2 years are exempted from this requirement. For further details please visit ICV Digital 
Portal:- https://icv.qa  

ثم                  ومن التسجيل رسوم تسديد أعلاه المذكورة المناقصة وثيقة على والحصول التسجيل في ترغب التي الشركات على
شركة   لدى التسجيل

   ) . . التالية      ) التفاصيل وفق ق م ش المحدودة سوائل إلى الغاز لتحويل :أوريكس

 

المناقصة  رسوم 500) للرد   )   قابلة غير قطري ريال
لحساب  تدفع ) . . ق       ) م ش المحدودة سوائل إلى الغاز لتحويل أوريكس شركة
الحساب  رقم QA23QNBA000000000013010705001

البنك ) فقط       )  نقدا فروعه من أيا أو الوطني قطر بنك
والإستلام    التسجيل ووقت تاريخ الساعة    2025يوليوز  10إلى    2025يوليوز  06 حتى   08:00من  1:00صباحا

الظهر  بعد
والإصدار   التسجيل مكان التالى     الاكتروني البريد طريق المرفقات       oryxgtltenders@oryxgtl.qa :عن اضافة مع

:التالية
التجاري          .1 السجل من .نسخة

العطاء              .2 تسجيل لرسوم البنكي الإيداع إيصال من نسخة

3.       ) تـوطين     ) المحلية القيمة شهاده من نسخة

 

مقبولة                     تعتبر لن المحددين والوقت التاريخ في تسجل لم ولكنها المناقصة في التسجيل رسوم تدفع قد التي الشركات
المناقصة   في  .للإشتراك

 

فقط              قطر دولة لدى مسجل بنك عن صادرا العطاء تأمين خطاب يكون أن . يجب

من   المنشأة           )  2023يوليو  1اعتبارًا الشركات المحليين والمقاولين الموردين من المقدمة العطـــاءات قبـــول يتم لن ،
         ) بوابة        في المـــسجله المــــحلية القــــيمة شهاده يمتلكون لا الذين قطري تجاري سجل وتمتلك قطر دولة قوانين بموجب

بشكل  ) (     )        /    إخطاره ذكره تم إذا التجاري العطاء تقديم تاريخ أو العطاء إغلاق تاريخ بحلول توطين المحلية القيمة
.منفصل(

المطلب             هذا من عامين من أقل منذ تأسيسها تم التي المحلية الشركة .تُعــفى
الرقمية        البوابة زيارة يرجى ، التفاصيل من  https://icv.qa لمزيد
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